
RM.0052-9/05 
 

Protokół Nr XXXVI/05 
z obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej w Koronowie 

odbytej w dniu 26 października 2005 roku  
w sali sesyjnej w Urzędzie Miejskim 
w Koronowie przy ul. Farnej 24 

 
 

Sesję otworzył i przewodniczył jej obradom Grzegorz Myk 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Koronowie. 
 
Zgodnie z § 36 Statutu Gminy Koronowo Przewodniczący Rady Grzegorz 
Myk na podstawie listy obecności radnych stwierdził prawomocność 
obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
 
W sesji udział wzięło 19 radnych.  
Radny nieobecny, usprawiedliwiony - Tadeusz Klonowski. 
Radna nieobecna, nieusprawiedliwiona – Anna Zwara. 
 
Protokolant sesji Adela Rojek. 
 
W sesji udział wzięli również: 
 

1. Zygmunt Michalak  Burmistrz Koronowa. 
2. Andrzej Kołodziejczyk  Z-ca Burmistrza Koronowa. 
3. Sławomir Marszelski  Z-ca Burmistrza Koronowa. 
4. Aleksandra Szyszka  Skarbnik Gminy. 
5. Teresa Polus   Sekretarz Gminy. 
6. Barbara Piłat   Kierownik Wydziału RGG UM. 
7. Maria Musiał    Kierownik Wydziału IPR UM. 
8. Kazimierz Kolander  Radca prawny. 
9. Dariusz Karwat   Kierownik MGOPS w Koronowie. 
10.Ryszard Chrzanowski  Dyrektor ZGKiM w Koronowie. 
11.Andrzej Nowak   Dyrektor SP ZOZ w Koronowie. 
12.Arleta Mateja   Dyrektor MGOK w Koronowie. 

 
Porządek obrad XXXVI sesji, przesłany radnym wraz z materiałami na 
sesję: 
 
1. Otwarcie obrad XXXVI sesji.  
2. Stwierdzenie quorum. 
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3. Wnioski dotyczące zmian porządku obrad XXXVI sesji. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad XXXV sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Koronowa w okresie między 

sesjami Rady i z wykonania uchwał Rady. 
6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o złożonych 

interpelacjach i udzielonych odpowiedziach. 
7. Składanie interpelacji.  
8. Zapytania, wolne wnioski i informacje. 
9. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Koronowie dotycząca 

oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych Rady Miejskiej w 
Koronowie za 2004 rok. 

10. Informacja Burmistrza Koronowa dotycząca oświadczeń majątkowych 
złożonych przez pracowników samorządowych za 2004 rok. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę 
Nr XXVIII/318/05 Rady Miejskiej w Koronowie w sprawie uchwalenia 
budżetu gminy na 2005 rok. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 
XVII/197/04 w sprawie zatwierdzenia Statutu Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Koronowie. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego działek nr 89/2 i 2044/4 w 
Koronowie – Pieczyskach. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu działek nr 2149/1, nr 
2149/2, nr 2150 i nr 2151 położonych w Koronowie (Tuszyny).  

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawki 
procentowej opłat adiacenckich. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia 
przez Gminę Koronowo nieruchomości położonych na terenie Gminy 
Koronowo. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Koronowo. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
przejęcie nieruchomości. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany granicy 
administracyjnej pomiędzy Gminą Koronowo, a Gminą Osielsko na 
styku obrębów ewidencyjnych wsi Samociążek i wsi Bożenkowo. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 
XXII/250/04 Rady Miejskiej w Koronowie z dnia 28 czerwca 2004 roku 
w sprawie ustalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Gminy Koronowo. 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie w sprawie zmiany uchwały 
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Nr XXXVIII/516/2002 Rady Miejskiej w Koronowie z dnia 12 czerwca 
2002 roku w sprawie uchwalenia programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem Gminy Koronowo na lata 2003 – 2007. 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru formularza 
informacji i deklaracji podatku od nieruchomości, podatku rolnego, 
podatku leśnego. 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnej Strategii 
Rozwiązywania Problemów Społecznych. 

24. Rozpatrzenie projektu deklaracji w sprawie Kodeksu Etycznego 
Radnych Rady Miejskiej w Koronowie. 

25. Sprawozdanie z działalności Komisji Przestrzegania Prawa, Ochrony 
Środowiska, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej Rady Miejskiej w 
Koronowie. 

26. Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i 
Pomocy Społecznej Rady Miejskiej w Koronowie. 

27. Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w 
Koronowie. 

28. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania. 
29. Zamknięcie obrad XXXVI sesji. 
 
Ad. 1. Otwarcie obrad XXXVI sesji. 
 
Obrady XXXVI sesji Rady Miejskiej w Koronowie otworzył Przewodniczący 
Rady Grzegorz Myk.  
Powitał zaproszonych gości, radnych gminy i powiatu, sołtysów, 
przedstawicieli: OKSM-ów i zakładów pracy, kierowników jednostek 
organizacyjnych Gminy, Burmistrza Koronowa, Zastępców Burmistrza 
Koronowa, Skarbnika Gminy, Sekretarza Gminy i pracowników Urzędu 
Miejskiego w Koronowie. 
 
Ad. 2. Stwierdzenie quorum. 
 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził quorum, 
a tym samym prawomocność obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej 
w Koronowie.  
W sesji udział wzięło 19 radnych. Nieobecni radni: Anna Zwara i Tadeusz 
Klonowski. 
Listę obecności radnych dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Dzisiejsza sesja obraduje w 
szczególnym dniu. 26 października 1939 roku hitlerowcy wyciągnęli z 
domów i wywieźli do Srebrnicy  dwunastu koronowskich obywateli i tam 
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ich zamordowali. Później w 1944 roku szczątki wykopano i przewieziono 
do Dębowej Góry, gdzie pochowano z innymi pomordowanymi z 
Koronowa i okolic. Mieszkańcami Koronowa, którzy zostali zamordowani 
byli: Talaśka Maksymilian – burmistrz, Chyła Stanisław – mistrz 
krawiecki, Golnik Wiktor – kupiec, Hoppe Jan – fotograf, Ipczyński Piotr – 
mistrz piekarski, Kaczorek Bernard – mistrz fryzjerski, Kortz Stefan – 
drogerzysta, Krysiński Józef – kupiec, Małkowski Władysław – mistrz 
piekarski, Pestka Jan – mistrz piekarski, Przybyła Józef – prokurent, 
Wyrzygowski Czesław – pomocnik fryzjerski. 
W dniu 12 lipca 1945 roku odbyła się dodatkowa uroczystość żałobna, 
przekopano grób, w którym byli pochowani zamordowani, pozbierano ich 
szczątki i zorganizowano pogrzeb. Szczątki poukładano w trumienkę, 
odbyła się Msza Św. 
Proponuję uczcić pamięć pomordowanych. 
 
Uczestnicy obrad sesji uczcili chwilą ciszy pamięć pomordowanych.  
 
Ad. 3. Wnioski dotyczące zmian porządku obrad XXXVI sesji. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy są wnioski o zmianę porządku 
obrad dzisiejszej sesji? 
 
Radna Danuta Czarnotta – Proponuję, aby punkt 18 porządku obrad sesji 
- rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie 
nieruchomości został wycofany, ponieważ nie jest dotąd ustalone, kto 
ma zarządzać tym budynkiem. 
Proponuję, aby projekt ten wrócił pod obrady Komisji. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Kto jest za wnioskiem? 
„Za” wnioskiem głosowało 19 radnych. 
 
Radny Wojciech Radgowski – Wnoszę o wprowadzenie do porządku 
obrad projektu uchwały dotyczącego udzielenia poręczenia przez 
Burmistrza Koronowa dla SP ZOZ do zakupu sprzętu i remontu 
pomieszczeń SP ZOZ.  
Proponuję ten punkt wprowadzić jako 12a. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Kto jest za wnioskiem radnego 
Wojciecha Radgowskiego? 
„Za” wnioskiem głosowało 19 radnych. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Przed poprzednią sesją wpłynęły 
wnioski o nie uchwalanie przez Radę studium uwarunkowań i kierunków  
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zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Koronowo. Rada na 
sesji podjęła tę uchwałę. Po tym wpłynęły do Rady wnioski o uchylenie 
podjętej przez Radę w/w uchwały.  
Chciałbym zaproponować aby wprowadzić pod obrady dzisiejszej sesji 
punkt - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały 
Rady Miejskiej w Koronowie Nr XXXV/404/05 z dnia 28 września 2005 
roku w sprawie uchwalenia studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Koronowo. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – W związku z tym, że nie znamy tych 
wniosków i nie były one analizowane na posiedzeniach Komisji, jestem 
za tym, aby to wprowadzić na następną sesję, wcześniej Komisje winny 
się z tymi wnioskami zapoznać. 
 
Radna Danuta Czarnotta – Popieram Pana radnego Gliszczyńskiego, 
Komisja branżowa również nie analizowała tych wniosków. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Wniosek mój jednak poddaję pod 
głosowanie.  
Kto jest za przyjęciem wniosku, aby ten punkt wprowadzić na dzisiejszą 
sesję? 
Przeciwko wnioskowi głosowali wszyscy radni. Zatem wniosek nie 
przeszedł.  
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk odczytał po wprowadzonych 
zmianach porządek obrad XXXVI sesji. 
 
Ad. 4. Przyjęcie protokołu z obrad XXXV sesji Rady Miejskiej 
w Koronowie. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk - Kto wnosi uwagi lub zastrzeżenia 
do protokołu z obrad XXXV sesji Rady Miejskiej w Koronowie? 
  
Radni nie zgłosili uwag i zastrzeżeń do protokołu. 
 
Radni 18 głosami „za”, przy jednym głosie „wstrzymującym” i braku 
głosów „przeciw” przyjęli bez zmian i poprawek protokół z obrad XXXV 
sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
 
Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Koronowa 
w okresie między sesjami Rady i z wykonania uchwał. 
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Sprawozdanie z wykonania uchwał i z działalności Burmistrza Koronowa 
w okresie między sesjami Rady przedstawił Burmistrz Koronowa 
Zygmunt Michalak.  
Radni do sprawozdań Burmistrza Koronowa nie wnieśli uwag i 
zastrzeżeń. 
Sprawozdania dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 6. Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych 
interpelacjach i udzielonych odpowiedziach. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk poinformował, że na ostatniej sesji 
Rady jak również w okresie między sesjami radni nie złożyli interpelacji. 
 
Ad. 7. Składanie interpelacji. 
 
Radni nie złożyli interpelacji. 
 
Ad. 8. Zapytania, wolne wnioski i informacje. 
 
Radna Zofia Lorenc odniosła się do artykułu zawartego w Gazecie 
Pomorskiej dotyczącego rozbudowy szkoły w Wierzchucinie Królewskim 
informując, iż nie jest przeciwna rozbudowie szkoły.  
 
Radny Wojciech Radgowski – Parę miesięcy temu wspominałem o 
dworcach PKP. Proszę pana Burmistrza o to, by wystąpił do Agencji 
Mienia Kolejowego w sprawie zagospodarowania tych budynków. Na 
przykład w Buszkowie są dwa mieszkania, które można zagospodarować.  
 
Radny Kazimierz Szewczyk – Panie Burmistrzu, kiedy słuchałem Pana 
sprawozdanie z wykonania uchwał odniosłem wrażenie, że lepiej byłoby 
gdyby Pan poinformował nas, co się nie udało wykonać. To, że Pan 
wykonał to jest normalna czynność w tej sprawie. 
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak – Jest zapis w naszym Statucie, 
że Burmistrz składa sprawozdanie z wykonania uchwał. Ja chcę 
realizować zapisy statutowe, ale dobrze mogę to czynić. 
 
Radny Kazimierz Szewczyk – Chodzi o podanie, co się nie udało wykonać 
i dlaczego. 
 
Radny Jan Najdowski 

1) proszę o wyprostowanie masztu przy pomniku na ul. Tucholskiej, 
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2) chodzi o pracę Komisji podczas ostatnich wyborów. Skład Komisji 
był 10 osobowy, Komisja winna zaplanować ile osób ma pracować. 
Przyszedł do mnie mieszkaniec informując, że zapomniał 
dokumentu tożsamości, były dwie osoby w Komisji obce, nie z 
naszego terenu i nie dopuściły go do głosowania. Na przyszłość, 
żeby coś takiego nie było, pierwszy raz w życiu przyszedł żeby 
zagłosować i nie pozwolono mu. Tak nie powinno być. 

3) zostały decyzje wydane puszczenia kurendy w sprawie ptasiej 
grypy, jak one zostały zorganizowane przez sołtysów i w których 
sołectwach? 

4) bardzo przykra dla mnie rzecz dowiaduję się z informacji Pana 
Burmistrza, że u nas 16 października odbyło się spotkanie z Radą 
Sołecką w sprawie zadań realizowanych w Mąkowarsku. Ciekawa 
rzecz bez radnego, który jest niepotrzebny. 

 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak – To spotkanie odbyło się w 
Urzędzie Miejskim w Koronowie z udziałem przedstawicieli Rady 
Sołeckiej.   
 
Ad. 9. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w 
Koronowie dotycząca oświadczeń majątkowych złożonych przez 
radnych Rady Miejskiej w Koronowie za 2004 rok. 
 
Informację o złożonych oświadczeniach majątkowych przez radnych 
Rady Miejskiej w Koronowie za 2004 rok przedstawił Przewodniczący 
Rady Miejskiej Grzegorz Myk. 
Informację na piśmie dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 10. Informacja Burmistrza Koronowa dotycząca oświadczeń 
majątkowych złożonych przez pracowników samorządowych za 
2004 rok. 
 
Informację o złożonych oświadczeniach majątkowych przez pracowników 
samorządowych za 2004 rok przedstawił Burmistrz Koronowa Zygmunt 
Michalak. 
Informację na piśmie dołączono do protokołu. 
 
Ad. 11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę 
Nr XXVIII/318/05 Rady Miejskiej w Koronowie w sprawie 
uchwalenia budżetu gminy na 2005 rok. 
 
Projekt uchwały odczytała radna Maria Kulczyk. 
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Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
 
Radny Maciej Makowski – Jak przy każdym projekcie uchwały powinna 
być parafka radcy prawnego, tutaj nie ma.  
 
Radca prawny Kazimierz Kolander – Ja ten projekt podpiszę. 
 
Radny Michał Gmys – co to jest ten Klub Wsparcia, nie ma go w naszym 
tegorocznym budżecie? 
 
Skarbnik Gminy Aleksandra Szyszka – To jest Klub „Dla dobra 
wspólnego” dla osób z zaburzeniami psychicznymi, który mieści się w 
Koronowie przy ul. Paderewskiego 3.  
 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Uchwała Nr XXXVI/407/05 zmieniająca Uchwałę 
Nr XXVIII/318/05 Rady Miejskiej w Koronowie w sprawie 
uchwalenia budżetu gminy na 2005 rok podjęta została 18 
głosami „za”, przy jednym głosie „wstrzymującym” i braku 
głosów „przeciw”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały XVII/197/04 w sprawie zatwierdzenia Statutu 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 
Koronowie. 
 
Projekt uchwały odczytał radny Józef Helmin. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – Komisja Statutowa zapoznała się z 
projektem zmian Statutu SP ZOZ i nie wniosła żadnych uwag. 
 
Radny Wojciech Radgowski – Komisja Zdrowia, Spraw Socjalnych i 
Pomocy Społecznej również zapoznała się z tym projektem uchwały. 
Wnoszę o zatwierdzenie zmian. 
 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Uchwała Nr XXXVI/408/05 w sprawie zmiany uchwały 
XVII/197/04 w sprawie zatwierdzenia Statutu Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Koronowie podjęta 
została 19 głosami „za”, przy braku głosów: „przeciw” i 
„wstrzymujących”. 
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Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 12a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia 
poręczenia. 
 
Projekt uchwały odczytała radna Maria Kulczyk. 
 
Radny Michał Gmys – Ta uchwała będzie obowiązywać do końca roku?  
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak – tak. 
 
Radny Michał Gmys – Mam pytanie, bo nie wynika tutaj z projektu 
uchwały, że czasami jak to kolega Makowski wspominał – „żeby Gmina 
nie została z długiem”. Prosiłbym o szersze wyjaśnienie. 
 
Radny Tomasz Gordon – Komisja Finansów i Budżetu bardzo szeroko 
omawiała ten projekt uchwały i jest za udzieleniem tego poręczenia.  
Samodzielny Zakład Opieki Zdrowotnej w Koronowie pełni funkcję 
opiekuna zdrowia dla naszych mieszkańców, Gmina jest organem 
założycielskim tego Zakładu od 1998 roku. Do tej pory jak wiemy Pan 
Dyrektor ze swojego zadania wywiązuje się bardzo dobrze, gospodarując 
tymi środkami, które otrzymuje z Narodowego Funduszu Zdrowia. 
Natomiast zdarzają się takie okazje, z których można skorzystać z 
funduszy pochodzących spoza granic Polski. Ta okazja przydarzyła się po 
raz drugi. Dyrektor podejmuje to wyzwanie ze swoimi pracownikami. I to 
musi być zrealizowane w roku bieżącym.  
Mam prośbę do Wysokiej Rady, żeby głosowała za tą delegacją dla 
Burmistrza. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Pytanie Pana radnego Gmysa 
dotyczyło obawy zaciągnięcia ewentualnego kredytu, czy Pan Burmistrz 
mógłby coś powiedzieć na ten temat, uspokoić?   
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak – Nigdy nie ma stu procentowej 
pewności, że coś tam w czasie trwania może zaistnieć, ale  generalnie 
my na etapie analizy zgłoszonego projektu do konkursu będziemy 
wiedzieli, czy ten wniosek się zakwalifikuje, czy też nie. Jeśli się 
zakwalifikuje i zostanie przyjęty to dostaniemy promesę na 
zagwarantowane środki na dofinansowanie. Tylko rzecz jest w tym, żeby 
te środki były należycie wykorzystane tak jak w zgłoszonym konkursie 
będzie. Wszyscy będziemy pilnować i czuwać, zresztą mamy tutaj 
zaufanie do Pana Dyrektora SP ZOZ-u tym bardziej, że już w ubiegłym 
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roku udzielano poręczenia w kwocie 300 tyś. zł. co zostało spożytkowane 
należycie. Jest winda,  jest fotel stomatologiczny, USG z czterema 
głowicami. Ja tutaj obaw nie mam, tym bardziej, że my będziemy mieli 
wpływ na wywiązywanie się z tego w pewien sposób. 
 
Radny Jan Najdowski – My radni powinniśmy głosować za. 
 
Radny Kazimierz Szewczyk – czy po remoncie będzie reprywatyzacja? 
 
Z-ca Burmistrza Sławomir Marszelski – O zmianie będzie mogła 
zagłosować tylko Rada Miejska w Koronowie. 
 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Uchwała Nr XXXVI/409/05 w sprawie udzielenia poręczenia 
podjęta została 19 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 
„wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego działek 
nr 89/2 i 2044/4 w Koronowie – Pieczyskach. 
 
Obrady sesji opuścili radni: Tomasz Poraziński i Maciej Makowski. 
Obecnych 17 radnych. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Wnoszę o nie czytanie ustaleń 
szczegółowych projektu uchwały. 
 
Wniosek przeszedł 17 głosami „za”. 
 
Projekt uchwały bez działu III - Ustalenia szczegółowe odczytał radny 
Józef Helmin. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – W dziale I, § 2 ust. 1 jest zapis „załącznik 
nr 1 do uchwały zawierający rysunek planu w skali 1:1000 oraz wyrys ze 
studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
gminy w skali 1:25000” natomiast wyrys jest w skali 1:10000.  
Czy to jest błąd? Czy należy poprawić? 
 
Kierownik Wydziału Planowania, Inwestycji i Rozwoju Urzędu Miejskiego 
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w Koronowie Maria Musiał – proszę o poprawienie 1:10000. 
Za wniesieniem poprawki głosowali wszyscy radni. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński - Ulica Wrzosowa pozostaje cały czas jako 
gminna? 
 
Kierownik Wydziału Planowania, Inwestycji i Rozwoju Urzędu Miejskiego 
w Koronowie Maria Musiał – Tak. 
 
W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. Chwilowo nieobecni radni: 
Tomasz Poraziński i Maciej Makowski. 
Uchwała Nr XXXVI/410/05 w sprawie zmian miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego działek nr 89/2 i 
2044/4 w Koronowie – Pieczyskach podjęta została 17 głosami 
„za”, przy braku głosów „wstrzymujących” i głosów „przeciw”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego terenu działek nr 
2149/1, nr 2149/2, nr 2150 i nr 2151 położonych w Koronowie 
(Tuszyny).  
 
Obecnych 19 radnych. Na salę obrad wrócili radni: Tomasz Poraziński i 
Maciej Makowski. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Wnoszę o nie czytanie przepisów 
szczegółowych. 
 
Wniosek przeszedł 16 głosami „za”, przy 3 głosach „wstrzymujących”. 
 
Projekt uchwały bez działu II – przepisy szczegółowe odczytała radna 
Maria Kulczyk. 
 
Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Uchwała Nr XXXVI/411/05 w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu działek nr 2149/1, nr 
2149/2, nr 2150 i nr 2151 położonych w Koronowie (Tuszyny) 
podjęta została jednogłośnie 19 głosami „za”, przy braku 
głosów: „przeciw” i „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
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Przewodniczący Rady Grzegorz Myk ogłosił 10 minutową przerwę w 
obradach sesji. 
 
Po przerwie przewodniczący obrad wznowił obrady sesji. 
W sesji uczestniczy 15 radnych. Nieobecni radni: Stanisław Gliszczyński, 
Piotr Jagielski, Tomasz Poraziński i Maciej Makowski. 
 
Ad. 15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia 
wysokości stawki procentowej opłat adiacenckich. 
 
Projekt uchwały odczytał radny Józef Helmin. 
Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 
Uchwała Nr XXXVI/412/05 w sprawie ustalenia wysokości 
stawki procentowej opłat adiacenckich podjęta została 
jednogłośnie 15 głosami „za”, przy  braku głosów: 
„wstrzymujących” i „przeciw”. 
Uchwałę dołączono do protokołu z sesji. 
 
Ad. 16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 
nieodpłatnego przejęcia przez Gminę Koronowo nieruchomości 
położonych na terenie Gminy Koronowo. 
 
Projekt uchwały odczytał radny Józef Helmin. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Kto wnosi uwagi do projektu 
uchwały? 
 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 
Uchwała Nr XXXVI/413/05 w sprawie nieodpłatnego przejęcia 
przez Gminę Koronowo nieruchomości położonych na terenie 
Gminy Koronowo podjęta została jednogłośnie 15 głosami „za”, 
przy braku głosów „wstrzymujących” i „przeciw”. 
Uchwałę dołączono do protokołu z sesji. 
 
Ad. 17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Koronowo. 
 
Projekt uchwały odczytał radny Józef Helmin. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Kto wnosi uwagi do projektu 
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uchwały? 
 
Radny Tomasz Gordon – Temat sprzedaży działki nr 1250/7 położonej w 
Koronowie szeroko był omawiany na Komisji Finansów i Budżetu. 
Komisja w sprawie sprzedaży tej działki nie zajęła stanowiska. 
 
Radny Wojciech Radgowski – Wnioskuję, aby wprowadzić odrębne 
głosowanie nad sprzedażą obu działek. 
 
Radca prawny Kazimierz Kolander – By musiały być przygotowane 
odrębne projekty uchwał. 
 
Radny Tomasz Poraziński – Jestem zdania, że jeśli jest chęć nabycia tej 
działki warto byłoby przychylnie na to spojrzeć, niech ta turystyka 
rozwija się na terenie naszej Gminy. Należy zorganizować porządny 
przetarg i sprzedać za porządne pieniądze. 
 
Radna Danuta Czarnotta – Jestem również za tym, by turystyka rozwijała 
się na naszym terenie, nie powinniśmy utrudniać chętnym tego robić. 
Dajmy szansę i w drodze przetargu to sprzedajmy. 
 
Radny Jan Najdowski – Jest okazja sprzedać, pieniądze się przydadzą, 
szkoda, że Komisja Finansów nie zajęła stanowiska. 
 
Radny Józef Helmin – Ile jeszcze Gmina ma zasobu lasów? 
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak -  Niewiele, mamy jeszcze w 
Lucimiu, Romanowie i Pieczyskach. Nie jest tajemnicą, że teren 
oczyszczalni należy do lasów państwowych. W listopadzie dojdzie do 
wymiany gruntów z lasami i będzie to uregulowane. 
Moje stanowisko jest takie, że jeśli ktoś zajął się turystyką to nie po to 
planuje nabyć te grunty, by wyciąć las, czy podzielić na działki. 
Wycena jest u Pani Piłat. Zbycie nastąpi w formie przetargu. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – Stawiam wniosek o zamknięcie dyskusji. 
 
Wniosek przeszedł 18 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym”. 
  
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Uchwała Nr XXXVI/414/05 w sprawie sprzedaży nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Koronowo podjęta została  16 
głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym” i 2 głosach 
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„przeciw”. 
Uchwałę dołączono do protokołu z sesji. 
 
Ad. 18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na przejęcie nieruchomości. 
 
Punkt zdjęty z porządku obrad sesji. 
 
Ad. 19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 
granicy administracyjnej pomiędzy Gminą Koronowo, a Gminą 
Osielsko na styku obrębów ewidencyjnych wsi Samociążek i wsi 
Bożenkowo. 
 
Projekt uchwały odczytał radny Józef Helmin. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Byłem na tym zebraniu wiejskim, 
oprócz jednej osoby wszyscy byli „za”. 
 
Radny Maciej Makowski – Jakie będą straty w związku z tym naszej 
Gminy? 
 
Burmistrz Zygmunt Michalak – Mniejsze wpływy z podatku w kwocie 300 
zł. rocznie, ale odejdzie nam utrzymanie drogi. 
 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Uchwała Nr XXXVI/415/05 w sprawie zmiany granicy 
administracyjnej pomiędzy Gminą Koronowo, a Gminą Osielsko 
na styku obrębów ewidencyjnych wsi Samociążek i wsi 
Bożenkowo podjęta została jednogłośnie 19 głosami „za”, przy 
braku  głosów: „przeciw” i „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do protokołu z sesji. 
 
Ad. 20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały Nr XXII/250/04 Rady Miejskiej w Koronowie z dnia 28 
czerwca 2004 roku w sprawie ustalenia zasad wynajmowania 
lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 
Koronowo. 
 
Projekt uchwały odczytał radny Józef Helmin. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
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W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Uchwała Nr XXXVI/416/05 w sprawie zmiany uchwały Nr 
XXII/250/04 Rady Miejskiej w Koronowie z dnia 28 czerwca 
2004 roku w sprawie ustalenia zasad wynajmowania lokali 
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Koronowo 
podjęta została jednogłośnie 19  głosami „za”, przy braku 
głosów: „przeciw” i „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do protokołu z sesji. 
 
Ad. 21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie w sprawie 
zmiany uchwały Nr XXXVIII/516/2002 Rady Miejskiej w 
Koronowie z dnia 12 czerwca 2002 roku w sprawie uchwalenia 
programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 
Koronowo na lata 2003 – 2007. 
 
Projekt uchwały odczytał radny Józef Helmin. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Uchwała Nr XXXVI/417/05 w sprawie w sprawie zmiany 
uchwały Nr XXXVIII/516/2002 Rady Miejskiej w Koronowie z 
dnia 12 czerwca 2002 roku w sprawie uchwalenia programu 
gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Koronowo na 
lata 2003 – 2007 wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 
Gminy Koronowo podjęta została 18 głosami „za”, przy 1 głosie 
„wstrzymującym” i braku głosów „przeciw”. 
Uchwałę dołączono do protokołu z sesji. 
 
Ad. 22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia 
wzoru formularza informacji i deklaracji podatku od 
nieruchomości, podatku rolnego, podatku leśnego. 
 
Projekt uchwały odczytał radny Józef Helmin. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Kto wnosi uwagi do projektu 
uchwały? 
Brak uwag radnych do projektu uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Uchwała Nr XXXVI/418/05 w sprawie określenia wzoru 
formularza informacji i deklaracji podatku od nieruchomości, 



 16 

podatku rolnego, podatku leśnego podjęta została jednogłośnie  
19 głosami „za”, przy braku głosów: „przeciw” i 
„wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do protokołu z sesji. 
 
Ad. 23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych. 
 
Projekt uchwały odczytał radny Józef Helmin. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Stawiam wniosek o nie czytanie 
załącznika. Radni otrzymali go w materiałach na sesję. Sądzę, że zdążyli 
zapoznać się z tym załącznikiem. 
 
Wniosek przeszedł 14 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw” i 2 głosach 
„wstrzymujących”. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.  
 
W głosowaniu udział wzięło  19 radnych. 
Uchwała Nr XXXVI/419/05 w sprawie przyjęcia Gminnej 
Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych podjęta 
została 18 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym” i braku 
głosów „przeciw”. 
Uchwałę dołączono do protokołu z sesji. 
 
Ad. 24. Rozpatrzenie projektu deklaracji w sprawie Kodeksu 
Etycznego Radnych Rady Miejskiej w Koronowie. 
 
Obecnych 18 radnych. Obrady sesji opuścił radny Alfons 
Malinowski. 
 
Projekt deklaracji oraz Kodeksu Etycznego radnych Rady Miejskiej w 
Koronowie odczytała radna Maria Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Chciałbym podziękować Panu 
przewodniczącemu Komisji Statutowej i wszystkim członkom Komisji, 
którzy pracowali nad tym Kodeksem Etycznym radnych Rady Miejskiej w 
Koronowie i innymi zadaniami programu „Przejrzysta Polska”, do którego 
weszliśmy jako cała Gmina. 
Czy są pytania do projektu? 
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Radny Jan Najdowski – Czy kodeks ten będzie dotyczył również radnych 
przyszłej kadencji? 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Tak będzie ich również dotyczył. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – W art. 1 w wierszu pierwszym projektu 
kodeksu wkradł się błąd pisarski,  proszę wyraz „wykonanie” wykreślić i 
wstawić „wykonywanie”.  
 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. W głosowaniu nie brał udziału 
chwilowo nieobecny podczas obrad sesji radny Alfons Malinowski. 
Deklaracja Nr 1/05 w sprawie Kodeksu Etycznego Radnych 
Rady Miejskiej w Koronowie podjęta została jednogłośnie 18 
głosami „za”, przy  braku głosów: „przeciw” i 
„wstrzymujących”. 
Deklarację dołączono do protokołu z sesji. 
 
Ad. 25. Sprawozdanie z działalności Komisji Przestrzegania 
Prawa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej i 
Przestrzennej Rady Miejskiej w Koronowie. 
 
Sprawozdanie z działalności Komisji Przestrzegania Prawa, Ochrony 
Środowiska, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej Rady Miejskiej w 
Koronowie przedstawiła Przewodnicząca Komisji Danuta Czarnotta. 
Sprawozdanie dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 26. Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia, Spraw 
Socjalnych i Pomocy Społecznej Rady Miejskiej w Koronowie. 
 
Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Pomocy 
Społecznej Rady Miejskiej w Koronowie przedstawił Przewodniczący 
Komisji Wojciech Radgowski. 
Sprawozdanie dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 27. Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka 
Kultury w Koronowie. 
 
Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w 
Koronowie przedstawiła Dyrektor MGOK Pani Arleta Mateja. 
Sprawozdanie dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 28. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania. 
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Z-ca Burmistrza Koronowa Sławomir Marszelski – Pan radny Wojciech 
Radgowski zaapelował, aby negocjować z Polskimi Kolejami 
Państwowymi, żeby nieruchomości PKP miały prawdziwego właściciela. 
Faktem jest, że majątek PKP nagromadzony w przeciągu ostatnich stu lat 
nie jest uregulowany prawnie. My prowadzimy negocjacje z PKP przede 
wszystkim, ale nie tylko pod kątem przejęcia tych nieruchomości ze 
struktury kolejowej, która dotyczy naszych mieszkańców. Przeczytam tu 
Państwu krótko odpowiedź PKP, jakie to problemy w procedurach 
własnościowych na dzień dzisiejszy oni mają: „W stosunku do 
nieruchomości zlokalizowanych w obrębach wymienionych w Państwa 
piśmie z dnia 29.04.2004 r. trwa regulacja stanu prawnego działek. 
Celem realizacji zadań wynikających z ustawy o komercjalizacji, 
restrukturyzacji i prywatyzacji, pp „Polskie Koleje Państwowe” nasz 
Oddział sporządził i skierował do rozpatrzenia przez Wydział Rozwoju 
Regionalnego Urzędu Wojewódzkiego w Bydgoszczy wnioski obejmujące 
41 działek.  
Powodem długotrwałej procedury uwłaszczeniowej jest: 
- dla części nieruchomości objętych procesem regulacji stanu prawnego 
brak prowadzonych przez Sąd rejonowy w Bydgoszczy ksiąg wieczystych, 
- księgi są zapisane: w języku niemieckim, z oznaczeniami parcel, Skarb 
Państwa nie jest właścicielem, co w konsekwencji wymusza na nas 
kierowanie wniosków do Starosty Bydgoskiego wykonującego zadania w 
imieniu Skarbu Państwa o wystąpienie do X Wydziału Ksiąg Wieczystych 
Sądu Rejonowego w Bydgoszczy o urządzenie bądź doprowadzenie ksiąg 
wieczystych do zgodności z ewidencją gruntów i ujawnieniem właściciela. 
Procedura ta w sądzie bydgoskim trwa nawet do 12 miesięcy. Obecnie 
czynnością tą na wniosek starostwa objętych jest 10 ksiąg wieczystych, a 
w trakcie przygotowywania kompletnej dokumentacji celem złożenia w 
sądzie – następne 6 ksiąg.” 
Jest to pismo, które do nas wpłynęło 10 października 2005 roku. Od 
kwietnia 2004 roku część nieruchomości PKP jest w trakcie postępowań. 
Panu radnemu chodziło, żeby Gmina przejęła ten obiekt?  
 
Radny Wojciech Radgowski – Mnie chodziło, o to by te budynki zasiedlić. 
 
Z-ca Burmistrza Sławomir Marszelski - Wobec tego wystąpimy do PKP o 
to by te nieruchomości jakoś zagospodarować. 
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak: 
 

1. Pani radna Zofia Lorenc poruszyła kwestię lepiej funkcjonującej 
informacji na temat rozbudowy szkoły w Wierzchucinie Królewskim. 
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Chcę Wysoką radę i Panią radną poinformować, że jest 
prowadzona korespondencja z Radą Sołecką Wierzchucina a 
Urzędem. Została skierowana odpowiedź na ręce Pani Sołtys 
Barbary Olejnik sygnowana z datą 12 października 2005 roku, w 
której informujemy jak wygląda kwestia podjęcia, czy rozpoczęcia 
prac budowlanych związanych z rozbudową szkoły w 
Wierzchucinie. My nie możemy podjąć rozbudowy nie posiadając w 
pełni zabezpieczonego finansowania inwestycji. Jest to jasne i 
oczywiste. Czynimy starania u różnych źródeł m.in. w ramach 
kontraktu wojewódzkiego jak i zintegrowanego programu 
operacyjnego rozwoju regionalnego. W roku 2005 niestety nie 
załapaliśmy się mówiąc najogólniej na dofinansowanie. Aby 
uruchomić realizację tej inwestycji będziemy nadal czynić starania 
o pozyskanie środków finansowych. Gdy uda nam się chociaż w 
połowie zagwarantować dofinansowanie, tak jak to czynimy z 
innymi inwestycjami to wówczas wspólnie z Radą, z Komisją 
Finansów i Budżetu podejmiemy stosowną decyzję. 

 
2. Sprawa wycinki suchych drzew w ciągu ul. Nakielskiej - 

podejmiemy ten temat i postaramy się zwłaszcza teraz w okresie 
jesienno-zimowym to wykonać. 

 
3. Przychylam się do wniosku Pana radnego Kazimierza Szewczyka 

odnośnie składania informacji z wykonania uchwał, by 
koncentrować się nad tymi uchwałami z którymi są problemy i 
kłopoty. Kolejna informacja będzie przygotowana bardziej pod tym 
kątem co się nie udało zrealizować, z czym są problemy. 

 
4. W sprawie wniosków Pana radnego Najdowskiego zwłaszcza jeśli 

chodzi o sprawy porządkowe to jeszcze w dniu dzisiejszym wydam 
polecenie do Pani Iwickiej, ażeby sprawą zabezpieczenia  słupa 
przy pomniku zajęła się odwrotnie. Również na dzień dzisiejszy są 
potrzebne nowe flagi, bo nasilenie wiatru tam jest bardzo duże, po 
dwóch, trzech tygodniach z flag są strzępy.  

 
5. Jeśli chodzi o kwestię informowania mieszkańców w naszych 

wsiach o chorobie grypy ptasiej to chcę dopowiedzieć, że pisma te 
były wysłane również do OKSM-ów. W pismach tych prosiliśmy 
ażeby te informacje były przekazane mieszkańcom w drodze 
kurendy. Chcę powiedzieć, że w bardzo wielu przypadkach kurendy 
miały miejsce. Zresztą świadczą o tym wyniku kontroli, gdzie 
faktycznie uwag ci do zabezpieczenia ptactwa na terenie naszych 
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gospodarstw było bardzo mało. Nie mniej jednak jeśli są 
wątpliwości co do tego jak zostały kurendy zrealizowane to wiem 
że należy sprawdzić i uczynię to również. 

 
6. Jeśli chodzi o spotkanie z radą sołecką Mąkowarska, myśmy 

spotkali się żeby przedyskutować jak realizować drugą część 
związaną z odwodnieniem Mąkowarska. Jednocześnie padła tam 
taka propozycja nie tyle co do chodnika, ale żeby zastanowić się 
nad ewentualną pieszojezdnią, która miałaby rozwiązać problem 
związany z pogrzebami. Jest to jednak na etapie dyskusji. Z taką 
propozycją zwrócili się do mnie przedstawiciele Rady Sołeckiej 
Mąkowarska i to był temat spotkania, które odbyło się tutaj w 
Urzędzie Miejskim w Koronowie przy ul. Pl. Zwycięstwa 1. 

 
Sekretarz Gminy Teresa Polus – odpowiadając na zapytanie Pana 
radnego Najdowskiego dotyczące pracy składu obwodowych komisji 
wyborczych chcę poinformować, że z chwilą ukonstytuowania się składu 
obwodowej komisji wyborczej składem kieruje przewodniczący OKW i te 
komisje podlegają Okręgowej Komisji Wyborczej. Składy komisji były 
dosyć solidne, maksymalne, do Sejmu i Senatu liczyły jedenaście osób w 
tym pracownik samorządowy, w wyborach prezydenckich dziewięcio 
osobowe. Na składy te nie mieliśmy wpływu, kandydatów było więcej, na 
dodatek odbyło się publiczne losowanie. 
Odnosząc się tutaj do zapytania, że było tak dużo osób w składach 
komisji, a w trakcie głosowania trochę mniej tak? 
Otóż zgodnie z Uchwałą Państwowej Komisji Wyborczej  w sprawie 
wytycznych dla obwodowych komisji wyborczych, trybu pracy i 
przeprowadzenia głosowania przy rozpoczęciu pracy OKW powinien być 
cały skład, a w trakcie głosowania od godziny 6.00 zgodnie z w/w 
wytycznymi  punkt 15 mówi „ od chwili rozpoczęcia głosowania aż do 
jego zakończenia komisja wykonuje swoje zadania w składzie co 
najmniej trzy osobowym w tym zawsze przy udziale przewodniczącego 
lub zastępcy”. 
Te zasady obowiązywały w wyborach do Sejmu i do Senatu oraz 
Prezydenta RP i zasady te były spełnione. 
I póki co do dnia dzisiejszego nie otrzymałam żadnej informacji z 
Okręgowej Komisji Wyborczej, że były jakiekolwiek skargi na pracę 
obwodowych komisji wyborczych.  
W najbliższy piątek jadę do Krajowego Biura Wyborczego Delegatury w 
Bydgoszczy na podsumowanie wyborów prezydenckich. Jeśli będą jakieś 
zastrzeżenia to je Państwu przekażę. 
Jeśli natomiast chodzi o wybory Prezydenta RP to zgodnie z art. 50 ust. 1 
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ustawy o wyborze Prezydenta RP ustawa ta mówi wprost „Przed 
przystąpieniem do głosowania wyborca okazuje obwodowej komisji 
wyborczej dokument umożliwiający stwierdzenie jego tożsamości”. Nie 
ma tutaj innego rozwiązania. 
Należy się tutaj cieszyć, że Komisje należycie wykonywały swoje 
obowiązki prosząc o okazanie przez wyborcę dokumentu stwierdzającego 
tożsamość. Członkowie OKW uczestniczyli w szkoleniu organizowanym 
przez Okręgową Komisję Wyborczą w Bydgoszczy, tam podczas tego 
szkolenia szczególnie zwracano na ten fakt uwagę. Informacja ta była 
podawana również w mediach, w telewizji. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Mam prośbę do Pana Burmistrza, 
żeby na przyszłość przed sesjami nie wprowadzać tyle zmian i poprawek. 
Przez to dzisiaj było 15 minutowe opróżnienie w rozpoczęciu obrad sesji. 
Ja rozumiem, że pewne rzeczy się zdarzają, ale to co dzisiaj miało 
miejsce, tak nie powinno być. 

 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak – Tak często odbywamy sesje, 
zdarza się, że nieraz krócej niż jeden miesiąc między jedną a drugą 
sesją. Sprawy pojawiają się na tydzień, na trzy dni przed sesją. 
Przepraszam za to, ale jest nieraz taka potrzeba. Wczoraj odbyło się 
posiedzenie Komisji Finansów i Budżetu, Komisja analizowała projekty 
uchwał i wniosła do niej poprawki. Przepraszam postaramy się nie 
wprowadzać zmian na ostatni termin. 
 
Radny Maciej Makowski – Jest ogłoszenie w naszej kablówce o Święcie 
11 Listopada, że będzie połączone z obchodami 25-lecia Związku 
Solidarność i nadaniem nazwy mostu „Solidarność”. Czy to aktualne? 
Czy Rada nie powinna podjąć decyzji w sprawia nadania imienia? 
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak – Jest wszystko aktualne. Rada w 
tym konkretnym przypadku nie powinna nadać imienia bo most jest w 
zarządzie Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. 
Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad formalnie na to wyraziła 
zgodę. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy wszyscy radni otrzymali 
odpowiedzi na wnioski i zapytania? 
Radni nie zgłosili uwag. 
 
 
 



 22 

Ad. 29. Zamknięcie obrad XXXVI sesji. 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodniczący 
Rady Grzegorz Myk zamknął obrady XXXVI sesji Rady Miejskiej 
w Koronowie. 
 
Sesja trwała od godziny 10:00 do godziny 14:05.  
 
 
Koronowo, dnia 14 listopada 2005 r. 
 
 
Protokół sporządziła 
Adela Rojek. 
 
 
 
 
 


